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Protokół Nr XXII/2021 

sesji Rady Powiatu Aleksandrowskiego 

przeprowadzonej w sposób zdalny 

w dniu 31 marca 2021 roku 

 

 

1.   OTWARCIE. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski otworzył obrady XXII sesji 

Rady Powiatu Aleksandrowskiego. Powitał Panie i Panów Radnych, Panią Starostę wraz  

z członkami Zarządu Powiatu wraz z pracownikami Starostwa oraz kierowników jednostek 

organizacyjnych.  Powiedział, że w związku z sytuacją epidemiologiczną w kraju, sesja odbywa 

się w sposób zdalny. Poinformował, że zgodnie z obowiązującymi przepisami prawa sesja jest 

nagrywana i zostanie umieszczona na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Starostwa 

Powiatowego w  Aleksandrowie Kujawskim. Poinformował, że sesję będzie protokołowała 

Pani Joanna Kleparska.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Aleksandrowskiego rozpoczął obrady XXII sesji Rady Powiatu  

o godzinie 1300.  

 

 

2.    STWIERDZENIE PRAWOMOCNOŚCI OBRAD (quorum). 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski przystąpił do procedowania 

punktu 2 –  stwierdzenie prawomocności obrad informując, że ustawowy skład Rady Powiatu 

wynosi 17 radnych. Według listy radnych zalogowanych na portalu POSIEDZENIA.PL, na 

moment otwarcia sesji uczestniczy w niej 14 radnych. Przewodniczący stwierdził więc, że sesja 

dysponuje wymaganym quorum, co oznacza, że Rada Powiatu może obradować  

i podejmować uchwały w sprawach objętych porządkiem obrad, ponieważ jej obrady są 

prawomocne.  

 

 

3.    PORZĄDEK OBRAD SESJI. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski przystąpił do procedowania  

punktu 3 – porządek obrad sesji. Powiedział, że porządek obrad został przesłany Radnym wraz 

z zawiadomieniem o sesji. Spytał czy są wnioski o zmianę porządku obrad.  

 

Radna Pani Edyta Stefaniak – Mansour złożyła wniosek o zmianę porządku obrad 

polegającą na wycofaniu punktu nr 23 z porządku obrad. Wniosek ten podyktowany jest tym, 

iż Komisja Skarg, Wniosków i Petycji przełożyła procedowania tego tematu na kolejne 

posiedzenie Komisji.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski poddał pod głosowanie 

wniosek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o zdjęcie z porządku obrad sesji punktu 23 to jest 

„Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku SIME Polska Sp. z o.o. o zmianę uchwały 

Nr X/156/2020 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 23 stycznia 2020 roku w sprawie 

ustalenia wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa drogowego dróg powiatowych na cele 

niezwiązane z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg”. 
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Przebieg głosowania:  

ZA: Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Konstanty Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, 

Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi Mansour, Joanna Moneta, Adam Potaczek, 

Edyta Stefaniak-Mansour, Arkadiusz Świątkowski, Maciej Włoch, Dariusz Wochna. 

PRZECIW: Sławomir Michalak. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że przy 13 głosach 

ZA i jednym głosie PRZECIW Rada przychyliła się do wniosku Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji. Spytał czy są inne wnioski. Innych wniosków nie było. W związku z powyższym 

Przewodniczący poddał pod głosowanie cały porządek obrad, po zmianie wprowadzonej 

wcześniejszym głosowaniem. Po wykreśleniu punktu 23, dotychczasowe punkty przesuną się  

o jeden i obrady zakończą się w punkcie 28. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Konstanty Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, 

Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi Mansour, Sławomir Michalak, Joanna Moneta, 

Adam Potaczek, Edyta Stefaniak-Mansour, Arkadiusz Świątkowski, Maciej Włoch, Dariusz 

Wochna. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

jednogłośnie przyjęła porządek obrad sesji. 

 

 

4.   PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z XXI SESJI. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski przystąpił do procedowania 

punktu 4 – przyjęcie protokołu z XXI sesji Rady Powiatu i powiedział, że § 25 ust. 1 Statutu 

Powiatu Aleksandrowskiego stanowi, iż radni mogą nie później niż na dwa dni przed terminem 

następnej sesji rady zgłaszać na piśmie poprawki i uzupełnienia do protokołu. Poinformował, 

że nie wpłynęły żadne poprawki ani uzupełnienia do protokołu z XXI sesji. Przewodniczący 

postawił wniosek o przyjęcie protokołu z XXI oraz  o jego przyjęcie bez czytania.  

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Konstanty Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, 

Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi Mansour, Sławomir Michalak, Joanna Moneta, 

Adam Potaczek, Edyta Stefaniak-Mansour, Arkadiusz Świątkowski, Maciej Włoch, Dariusz 

Wochna. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

jednogłośnie przyjęła protokół z XXI sesji.  
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5.  SPRAWOZDANIE STAROSTY Z DZIAŁALNOŚCI ZARZĄDU POWIATU ZA 

OKRES MIĘDZY XX A XXII SESJĄ.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 5 - sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu za okres między XX a XXII 

sesją i poprosił Panią Starostę o przedstawienie przedmiotowego sprawozdania.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że  zgodnie z art. 12 pkt 4 ustawy 

o samorządzie powiatowym, do wyłącznej właściwości Rady Powiatu należy rozpatrywanie  

sprawozdań z działalności Zarządu Powiatu. Na podstawie § 17 pkt 3 Statutu Powiatu 

Aleksandrowskiego, porządek obrad Rady Powiatu zawiera punkt „sprawozdanie 

przewodniczącego zarządu z działalności zarządu w okresie międzysesyjnym”. W związku  

z powyższym przedłożyła sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu za okres między XX 

a XXII sesją wraz z uzupełnieniami z dnia 25, 29 oraz 31 marca 2021 roku. Ponadto, Pani 

Starosta przedstawiła krótką sytuację związaną z Covid – 19 na terenie Powiatu 

Aleksandrowskiego. Powiedziała, że na terenie Zakładu Leczniczo-Opiekuńczego w Raciążku 

oraz Domu Pomocy Społecznej w Zakrzewie w tym momencie nie ma ani jednej osoby chorej. 

Większość osób została już zaszczepiona a niektórzy oczekują na druga dawkę szczepionki.  

Szpital Powiatowy obecnie dysponuje 133 łóżkami dla chorych na COVID-19, które  

w większości są zajęte. Nieraz zdarza się, że są 2-3 wolne łóżka. W dniu dzisiejszym ilość 

wolnych łóżek to 2. Skala zachorowań jest ogromna. W Szpitalu w przeważającej  większości 

znajdują się mieszkańcy Powiatu Aleksandrowskiego ale również ale również powiatów 

ościennych ale i całego województwa. Pani Starosta dodała, że Powiat ubiegał się  

o dofinansowanie z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych w kwocie 1 000 000zł na 

przebudowę drogi Nieszawa – Ujma Duża. W dniu dzisiejszym ogłoszono informację, w której 

to poinformowano, że Powiat Aleksandrowski otrzymał 1 000 000zł i wespół z 50% wkładem 

z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg prawie w całości Powiat dysponuje środkami na 

przebudowę tej drogi. Łączny koszt tej inwestycji to 2 700 000zł z czego Powiat otrzymał 

2 300 000zł. Pozostała część ok 400 000zł to będzie wkład własny Powiatu wespół z Gminą 

Bądkowo. Dodała, że jest bardzo pozytywna informacja. Poinformowała ponadto, że w dniu 

wczorajszym Wojewoda Kujawsko-Pomorski nakazał starostom wraz z włodarzami gmin 

zorganizowania punktów szczepień masowych, które mają powstać w ciągu 2 najbliższych 

tygodni na terenie wszystkich powiatów z Województwa Kujawsko-Pomorskiego i związane 

jest to z  oczekiwaną ogromną ilością szczepionek dostępnych na rynku. Stąd obawy Pana 

Wojewody, że punkty, które funkcjonują i dotychczas realizują szczepienia populacyjne mogą 

nie wystarczyć na te ilość trafiających do punktów szczepionek. W Aleksandrowie Kujawskim 

są dwa potencjalne miejsca, które mogły by zostać przystosowane jako punkt szczepień. Plan 

wykonania tego punktu na chwile obecną jest doskonalony. Pani Starosta ma nadzieję, że 

Starostwo wraz Gminą Wiejską Aleksandrów Kujawski oraz Gminą Zakrzewo, ponieważ te 

dwa podmioty zgłosiły chęć pomocy wspólnie stworzą odpowiednie miejsce dla szczepień, 

które szybko się rozwiną. W najbliższych tygodniach spodziewa się tak wielu szczepień, że być 

może nie będzie już konieczne sczepienie zgodnie z wiekiem chętnych lecz będą to już 

szczepionki dostępne dla wszystkich. Rezultat ten powinien być osiągnięty w ciągu 

najbliższych dwóch miesięcy. Pani Starosta dodała, że jest jej bardzo miło o tym informować. 

Powiedziała, że jeśli ktoś ma jeszcze jakieś pytania z działalności Zarządu Powiatu to chętnie 

na nie odpowie.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski podziękował Pani Staroście za 

omówienie tematu i poprosił Pana Andrzeja Łozickiego Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

o przedstawienie wyników kontroli Komisji. 



4 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Andrzej Łozicki powiedział, że Komisja dokonała 

kontroli działalności Zarządu Powiatu z okres miedzy XX a XXII sesją Rady Powiatu i nie 

wnosi uwag. Kontroli dokonano na postawie protokołów z posiedzeń Zarządu Powiatu oraz 

wyjaśnień Starosty Aleksandrowskiego.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję i spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie.  

 

Radny Pan Dariusz Wochna poprosił o wyjaśnienie na czym polegały zmiany w regulaminie 

organizacyjnym Starostwa Powiatowego oraz o wyjaśnienie dlaczego Zarząd Powiatu 

postanowił zrezygnować z dofinansowania w ramach działania 6.3.2. dla Zespołu Szkół Nr 1. 

Pan Radny wyjaśnił, że był to program operacyjny Województwa Kujawsko-Pomorskiego na 

lata 2014-2020, który miał zapewnić poprawę usług edukacyjnych a przede wszystkim 

wyposażenie w maszyny i inne urządzenia.  Środki na ten cel zabezpieczone były w poprzedniej 

kadencji. Pan Radny spytał jakie argumenty przemówiły za tym, że Zarząd Powiatu z tego 

działania czyli z tego projektu zrezygnował. Ponadto Pan Radny nawiązał do sprawozdania  

z posiedzenia Zarządu, które odbyło się w dniu 17 lutego 2021 roku, na którym to Zarząd 

Powiatu przychylił się do prośby Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych dotyczącej sprzedaży 

sprzętu. Pan Radny powiedział, że nie kwestionuje zbycia starych ciągników z lat 90-tych, 

jednak zdziwiło Go, że Zarząd Powiatu zaakceptował sprzedaż ścinarki do poboczy, która była 

zakupiona w poprzedniej kadencji. Rok produkcji tej ścinarki to rok 2016. Spytał co 

przemawiało za tym, że Zarząd Powiatu zaakceptował m.in. sprzedaż tej ścinarki, stosunkowo 

młodego sprzętu, jeśli można tak powiedzieć.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że zmiany w regulaminie 

organizacyjnym, które nastąpiły na początku roku, były związane z powołaniem nowego 

sekretarza. Sekretarzem została dotychczasowa Pani Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej.  

Dokonane zmiany polegały na pozostawieniu możliwości pełnienia przez sekretarza funkcji 

naczelnika wydziału polityki społecznej i tak się dzieje również u nas. Pani Sekretarz pełni 

jednocześnie funkcję Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej. Stworzono stanowisko 

zastępcy naczelnika. Był to jedyny wydział w Starostwie, który zastępcy naczelnika nie miał. 

Jest to związane z usystematyzowaniem pracy i przydzieleniem nowych obowiązków 

pracownikom, którzy zostali w tym wydziale po nominacji na stanowisko Sekretarza 

dotychczasowego Naczelnika. Kolejną sprawą o którą pytał Pan Radny to punkt  

3 sprawozdania Starosty, gdzie Zarząd Powiatu postanowił złożyć rezygnację ze środków, które 

powinny zostać przyznane. Przedmiotowy wniosek został złożony w połowie 2018 roku  

i faktycznie został na ten czas wykalkulowany na pewną sumę pieniędzy z wkładem własnym 

366 000 zł, które miałby Powiat do tego dołożyć. Zakupy poczynione w ramach tego projektu 

miały być wykorzystane przez  uczniów technikum z klas rolniczych. Pani Starosta wyjaśniła, 

że dokonano przeglądu naboru do tych klas i okazało się, że corocznie do klas rolniczych  

i agrobiznesu trafia łącznie około 14- 15 osób. W roku szkolnym 2020/2021 na kierunku 

Technik mechanizacji rolnictwa w klasie IV kształci się 11 osób, w klasie III 10 osób, w klasie 

II po gimnazjum 24 osoby (jest to wynik szczytu, który nastąpił po likwidacji gimnazjów),  

w klasie II po podstawówce 2 osoby, natomiast w klasie I kształci się 15 osób. Powyższe dane 

są odzwierciedleniem poprzednich naborów to jest 14-15 osób w każdym roczniku. W 2018 

roku Powiat oczekiwał na odpowiedź Urzędu Marszałkowskiego czy ten konkurs będzie mógł 

realizować i czy otrzyma przedmiotowe środki. Odpowiedź nie przyszła ani w 2018 roku ani  

w 2019. Dopiero w sierpniu 2020 roku wpłynęła informacja, że Powiat znajduje się na liście 

rezerwowej i raczej tych środków nie otrzyma. W związku z powyższym podjęto decyzję o nie 

zabezpieczeniu środków jako wkład własny w tegorocznym budżecie Powiatu. Cały proces 
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trwał już od 2018 roku. W dniu 14 stycznia 2021 roku, pod koniec dnia pracy, po godzinie 1400 

Pani Starosta otrzymała telefon z Urzędu Marszałkowskiego z zapytaniem czy Powiat, będzie 

realizował przedmiotowy program. Oczekiwano szybkiej odpowiedzi, ponieważ nagle okazało 

się, że środki na ten cel są i Powiat będzie miał możliwość jego realizacji. Ponieważ Zarząd 

Powiatu nie miał tych środków i ciężko byłoby dołożyć w obecnych realiach 366 000zł  do tego 

projektu, podjął bardzo ciężką decyzję o rezygnacji z udziału w projekcie. Ponadto, w decyzji 

tej Zarząd Powiatu upewnił fakt, że od 2018 roku, gdzie wyceniany był ten sprzęt jego cena 

wzrosła o około 160 000zł, co łącznie dałoby koszt około pół miliona złotych wkładu własnego. 

Zarząd Powiatu w tym stanie rzeczy nie ma możliwości znalezienia w budżecie środków na 

realizację tego projektu. Z drugiej strony, brano pod uwagę fakt, że grupą docelową tego 

wsparcia jest kilkanaścioro uczniów bądź potencjalnie w kolejnych latach tylko kilkoro 

uczniów. Na tę chwilę, największą popularnością cieszą się  klasy informatyczne.  

W odpowiedzi na pytanie Radnego Wochny dotyczącego ścinarki do poboczy zakupionej  

w roku 2016 za poprzedniego Zarządu, Pani Starosta wyjaśniła, że Dyrektor Zarządu Dróg 

Powiatowych twierdzi, iż jest to sprzęt wadliwy, kiepski, którego ZDP nie może eksploatować, 

ponieważ przy dostaniu się maleńkiego kamyczka z pobocza ta ścinarka psuje się i musi być 

naprawiana przez co nie można jej użytkować. Z punktu widzenia ZDP i pracowników, którzy 

działają na tej ścinarce nie był to dobry zakup i chcieliby oni nabyć sprzęt, który rzeczywiście 

na drodze pracuje a nie który przy najmniejszym zanieczyszczeniu się psuje. 

  

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski spytał czy  

ktoś jeszcze chciałby zabrać głos w tym punkcie. 

 

Radny Pan Jerzy Draheim poprosił o wyjaśnienia zapisów punktu 45 ze sprawozdania z dnia 

23 lutego 2021 roku. Dodał, że jak wiadomo epidemia rozpędza się, natomiast w tym punkcie 

napisane jest, że Wojewoda Kujawsko-Pomorski podjął decyzję o rozwiązaniu umowy  

z 20 marca 2020 roku dotyczącej utworzenia miejsc kwarantanny zbiorowej w Nieszawie. 

Spytał jak to się ma do sytuacji pandemicznej w naszym Powiecie. Spytał czy decyzja ta nie 

wpłynie na pogorszenie bezpieczeństwa.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że Pan Wojewoda na początku 

pandemii poprosił o utworzenia miejsca do kwarantanny zbiorowej.  W tamtym czasie decyzja 

ta była uzasadniona powrotami rodaków z zagranicy, którzy po przekroczeniu granicy nie 

mogli odbyć kwarantanny w domu. Był to punkt zewnętrzy do którego można było się zgłosić 

i bezpiecznie z dala od rodziny kwarantannę tę odbyć. Teraz nie ma takiej konieczności.  Pan 

Wojewoda po zapoznaniu się ze statystykami zlikwidował punkty kwarantanny zbiorowej.  

W naszym Powiecie z tego punktu korzystała jedna osoba, czasem dwie. By nie generować 

niepotrzebnych kosztów Pan Wojewoda polecił zamkniecie tego punktu. W związku  

z powyższym Zarząd Powiatu rozwiązał umowę z Fundacją Krzywdów i Bieńków. 

 

Radny Pan Jerzy Draheim spytał czy jeśli trafi się jedna lub dwie osoby, które chciałby odbyć 

kwarantannę z dala od rodziny to nadzień dzisiejszy gdzie one mogą prosić o pomoc.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że myśli, iż Pan Wojewoda 

prowadzi jakiś punkt na terenie Województwa. Zaproponowała w tym przypadku kontakt  

z Zarządzaniem Kryzysowym Wojewody lub z Zarządzeniem Kryzysowym Starostwa, które 

udzieli pomocy. Dodała, że wskazana jest kwarantanna domowa.   

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski spytał czy ktoś jeszcze chciałby 

zabrać głos w tym punkcie. W związku z wyczerpaniem tematu i braku chętnych do dalszej 



6 

 

dyskusji zamknął dyskusję. Stwierdził, ze Rada Powiatu zapoznała się z przedstawionym przez 

Starostę sprawozdaniem z prac Zarządu za okres miedzy XX a XII sesją wraz z uzupełnieniami.  

 

 

6.     SPRAWOZDANIE Z PLANU PRACY KOMISJI REWIZYJNEJ RADY POWIATU 

ALKSANDROWSKIEGO ZA ROK 2020. 

  

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 6 – sprawozdanie z planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Aleksandrowskiego 

za rok 2020. Zgodnie z § 44 ust. 4 Statutu Powiatu Aleksandrowskiego Komisja Rewizyjna 

przedstawia radzie sprawozdanie z realizacji rocznego planu pracy raz w roku. Zgodnie z tym 

zapisem Komisji Rewizyjna opracowała sprawozdanie z realizacji planu pracy w roku 2020  

i przekazała je Przewodniczącemu Rady. Sprawozdanie to Radni otrzymali wraz z materiałami 

sesyjnymi. Przewodniczący poprosił o wystąpienie i przedstawienie sprawozdania 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Pana Andrzeja Łozickiego. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Andrzej Łozicki powiedział, że zgodnie  

z postanowieniami statutu przewodniczący komisji rewizyjnej raz w roku przedstawia radzie 

sprawozdanie z pracy komisji z roku poprzedniego. Sprawozdanie to radni otrzymali wraz  

z materiałami sesyjnymi. Dodał, że w trosce o zdrowie członków komisji i jednostki 

kontrolującej komisja nie mogła wywiązać się ze swoich zadań. Odbyła się tylko jedna 

kontrola. Wraz z poprawą stanu epidemiologicznego na terenie powiatu kontrole zostaną 

dokonane i uzupełnione.   

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję i spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie. Wobec braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję  

i stwierdził że Rada Powiatu zapoznała się ze sprawozdaniem z planu pracy Komisji 

Rewizyjnej Rady Powiatu Aleksandrowskiego za rok 2020. 

 

 

7. SPRAWOZDANIE Z DZIAŁALNOŚCI KOMISJI RADY POWIATU 

ALEKSANDROWSKIEGO W ROKU 2020. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie punku 

7 – sprawozdanie z działalności Komisji Rady Powiatu Aleksandrowskiego w roku 2020. 

Zgodnie z § 52 Statutu Powiatu Aleksandrowskiego Przewodniczący komisji stałych składają 

radzie sprawozdania z działalności komisji za rok poprzedni nie później niż do końca stycznia 

następnego roku. W związku z powyższym wraz z materiałami sesyjnymi radni otrzymali 

sprawozdania przygotowane i przedłożone przez przewodniczących Komisji: Finansowo-

Budżetowej, Polityki Społecznej, Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej oraz Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska. Dodał, że zgodnie z § 47 pkt 8 Statutu Komisja Skarg, Wniosków  

i Petycji składa sprawozdanie ze swojej działalności na każdej sesji Rady Powiatu. Pan 

Przewodniczący o wystąpienie i przedstawienie opinii Komisji Finansowo-Budżetowej 

poprosił Pana Macieja Włocha Przewodniczącego Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo – Budżetowej Pan Maciej Włoch powiedział, że 

sprawozdanie z działalności Komisji Finansowo – Budżetowej Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego za rok 2020 umieszczone zostało w załączniku na portalu 

POSIEDZENIA.PL. Pan Przewodniczący podziękował wszystkim członkom Komisji za 

zaangażowanie w prace Komisji i merytoryczne podejście do procedowanych tematów. 
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Podziękował także dyrektorom jednostek organizacyjnych za udzielanie wyczerpujących 

informacji. Dodał, że jeśli pojawią się jakieś pytania to chętnie na nie odpowie.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski o wystąpienie i omówienie 

sprawozdania Komisji Polityki Społecznej poprosił jej Przewodniczącą Panią Agatę 

Ceglewską.  

 

Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej Pani Agata Ceglewska powiedziała, że 

zgodnie z postanowieniami statutu Powiatu Aleksandrowskiego Przewodnicząca Komisji 

Polityki Społecznej przedkłada radzie sprawozdanie z działalności komisji za rok 2020. 

Sprawozdanie to zostało dołączone do materiałów sesyjnych na portalu POSIEDZENIA.PL. 

Pani Przewodnicząca dodała, że jeśli ktoś ma jakieś uwagi do sprawozdania to chętnie udzieli 

odpowiedzi. Podziękowała także wszystkim członkom Komisji za zaangażowanie, za troskę  

o działania w powiecie a kierownikom jednostek za wyczerpujące informacje.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski o wystąpienie i omówienie 

sprawozdania Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej poprosił jej 

Przewodniczącego Pana Sławomira Michalaka. 

 

Przewodniczący Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Pan Sławomir 

Michalak powiedział, że zgodnie z postanowieniami Statutu Powiatu Aleksandrowskiego 

przewodniczący Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej przygotowuje 

sprawozdanie z pracy komisji za poprzedni rok to jest za 2020 rok. Sprawozdanie to radni 

otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi a także zostało umieszczone na portalu 

POSIEDZENIA.PL. Pan Przewodniczący dodał, że większość zadań udało się zrealizować. 

Natomiast ze względu  na obecną sytuację epidemiologiczną nie udało się zrealizować objazdu 

dróg powiatowych. Odwołana także została komisja wyjazdowa w Zespole Szkól Nr 1. Jeśli 

ktoś ma jakieś pytani to Pan Przewodniczący chętnie na nie odpowie. Dodał, że w tym roku 

planuje zrealizować wszystkie zaplanowane zadania. Ponadto Pan Przewodniczący 

podziękował wszystkim członkom Komisji za prace, pomoc i wkład.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski o wystąpienie i omówienie 

sprawozdania Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska poprosił jej Przewodniczącego Pana 

Konstantego Grzegórskiego. W związku z problemami technicznymi u Pana Grzegórskiego 

Pan Przewodniczący o wystąpienie i przedstawienie sprawozdania Wiceprzewodniczącą 

Komisji Panią Joannę Monetę.  

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Pani Joanna Moneta 

powiedziała, że sprawozdanie z działalności komisji zostało złączone. W imieniu Pan 

Przewodniczącego serdecznie podziękowała wszystkim członkom komisji za prace  

i systematyczną obecność na posiedzeniach.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Wobec 

braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję. Stwierdził, że Rada powiatu zapoznała się ze 

sprawozdaniami z działalności Komisji Rady Powiatu Aleksandrowskiego w roku 2020.  
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8.   ROZPATRZENIE INFORMACJI O STANIE PORZĄDKU I BEZPIECZEŃSTWA 

PUBLICZNEGO NA TERENIE POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO ORAZ 

SPRAWOZDANIA Z DZIAŁALNOŚCI KOMENDANTA POWIATOWEGO 

POLICJI W ALEKSANDROWIE KUJAWSKIM ZA ROK 2020.   

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 8 – rozpatrzenie informacji o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie 

Powiatu Aleksandrowskiego oraz sprawozdania z działalności Komendanta Powiatowego 

Policji w Aleksandrowie Kujawskim za rok 2020. Na podstawie art. 10 ust. 1 ustawy o Policji 

komendanci policji składają roczne sprawozdania ze swojej działalności, a także informacje  

o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego właściwym wojewodom, starostom, wójtom 

(burmistrzom lub prezydentom miast), a także radom powiatu i radom gmin. W związku  

z powyższym Komendant Powiatowy Policji w Aleksandrowie Kujawskim przedstawił 

informację o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie Powiatu 

Aleksandrowskiego oraz sprawozdanie z działalności Komendanta Powiatowego Policji  

w Aleksandrowie Kujawskim za rok 2020. Informację tę radni otrzymali wraz z materiałami 

sesyjnymi. Pan Przewodniczący o zabranie głosu poprosił Panią Agatę Ceglewską 

Przewodniczącą Komisji Polityki Społecznej.   

 

Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej Pani Agata Ceglewska powiedziała, że 

Komisja zapoznała się z informacją o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie 

Powiatu Aleksandrowskiego oraz sprawozdaniem z działalności Komendanta Powiatowego 

Policji w Aleksandrowie Kujawskim za rok 2020. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Wobec 

braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję  i stwierdził, że Rada Powiatu zapoznała się   

z informacją o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie Powiatu 

Aleksandrowskiego oraz sprawozdania z działalności Komendanta Powiatowego Policji  

w Aleksandrowie Kujawskim za rok 2020. 

 

 

9.    ROZPATRZENIE INFORMACJI POWIATOWEGO LEKARZA WETERYNARII 

W ALEKSANDROWIE KUJAWSKIM O REALIZACJI ZADAŃ INSPEKCJI 

WETERYNARYJNEJ ORAZ STANI BEZPIECZEŃSTWA SANITARNO-

WETERYNARYJNEGO NA TERENIE POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO  

W ROKU 2020. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 9 – rozpatrzenie informacji Powiatowego Lekarza Weterynarii  

w Aleksandrowie Kujawskim o realizacji zadań Inspekcji Weterynaryjnej oraz stanie 

bezpieczeństwa sanitarno-weterynaryjnego na terenie powiatu aleksandrowskiego w roku 

2020. Na podstawie uchwały Nr XVIII/204/2020 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 

15 grudnia 2020 roku w sprawie ustalenia planu pracy Rady Powiatu Aleksandrowskiego, która 

stanowi, iż w I kwartale 2021 roku Rada Powiatu Aleksandrowskiego rozpatruje informację  

o stanie bezpieczeństwa sanitarno-weterynaryjnego na obszarze powiatu za rok 2020, 

Powiatowy Lekarz Weterynarii sporządził informację o realizacji zadań Inspekcji 

Weterynaryjnej oraz stanie bezpieczeństwa sanitarno-weterynaryjnego na terenie powiatu 

aleksandrowskiego w roku 2020 i przekazał ją radzie powiatu. Radni otrzymaliście tę 

informację wraz z materiałami sesyjnymi. Pan Przewodniczący o zabranie głosu poprosił 

Przewodniczącego Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska. W związku z problemami 
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technicznymi Przewodniczący Komisji nie mógł udzielić odpowiedzi.  Przewodniczący Rady 

Powiatu poprosił o zabranie głosu Wiceprzewodniczącą Komisji Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska Panią Joannę Monetę.  

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Pani Joanna Moneta 

powiedziała, że Komisja na posiedzeniu w dniu wczorajszym zapoznała się z informacją 

Powiatowego Lekarza Weterynarii w Aleksandrowie Kujawskim o realizacji zadań Inspekcji 

Weterynaryjnej oraz stanie bezpieczeństwa sanitarno-weterynaryjnego na terenie powiatu 

aleksandrowskiego w roku 2020. Dodała że Komisja zadała kilka pytań i uzyskała 

wyczerpujące odpowiedzi. Jeśli ktoś ma jakieś pytania to chętnie na nie odpowie.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Wobec 

braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję  i stwierdził, że Rada Powiatu zapoznała się   

z informacją Powiatowego Lekarza Weterynarii w Aleksandrowie Kujawskim o realizacji 

zadań Inspekcji Weterynaryjnej oraz stanie bezpieczeństwa sanitarno-weterynaryjnego na 

terenie powiatu aleksandrowskiego w roku 2020. 

 

 

10. ROZPATRZENIE OCENY STANU BEZPIECZEŃSTWA SANITARNEGO 

POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO ZA 2020 ROK. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 10  – rozpatrzenie oceny stanu bezpieczeństwa sanitarnego Powiatu Aleksandrowskiego 

za 2020 rok i dodał, że na podstawie art. 12a ust. 3 ustawy o Państwowej Inspekcji Sanitarnej 

Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny przedstawia przynajmniej raz w roku radzie 

powiatu informację o stanie bezpieczeństwa sanitarnego powiatu. W związku z powyższym 

Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Aleksandrowie Kujawskim przedstawił ocenę 

stanu bezpieczeństwa sanitarnego powiatu aleksandrowskiego za 2020 rok. Radni taki 

dokument otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi. Przewodniczący poprosił o zabranie głosu 

Przewodniczącą Komisji Polityki Społecznej Panią Agatę Ceglewską.  

 

Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej Pani Agata Ceglewska powiedziała, że 

Komisja zapoznała się z oceną stanu bezpieczeństwa sanitarnego Powiatu Aleksandrowskiego 

za 2020 rok. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Wobec 

braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję  i stwierdził, że Rada Powiatu rozpatrzyła ocenę 

stanu bezpieczeństwa sanitarnego Powiatu Aleksandrowskiego za 2020 rok. 

 

 

11. ROZPATRZENIE INFORMACJI O STANIE BEZPIECZEŃSTWA POWIATU 

ALEKSANDROWSKIEGO W ZAKRESIE OCHRONY PRZECIWPOŻAROWEJ 

ZA 2020 ROK.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 11  – rozpatrzenie informacji o stanie bezpieczeństwa powiatu aleksandrowskiego  

w zakresie ochrony przeciwpożarowej za 2020 rok i dodał, że na podstawie art. 14 ust. 1 ustawy 

o Państwowej Straży Pożarnej Rada Powiatu przynajmniej raz w roku rozpatruje informację 

Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej o stanie bezpieczeństwa powiatu  

w zakresie ochrony przeciwpożarowej. W związku z powyższym Komendant Powiatowy 
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Państwowej Straży Pożarnej w Aleksandrowie Kujawskim przedłożył informację o stanie 

bezpieczeństwa powiatu aleksandrowskiego w zakresie ochrony przeciwpożarowej za 2020 

rok. Radni taki dokument otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi. Przewodniczący poprosił  

o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji Polityki Społecznej Panią Agatę Ceglewską.  

 

Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej Pani Agata Ceglewska powiedziała, że 

Komisja zapoznała się z informacją o stanie bezpieczeństwa powiatu aleksandrowskiego  

w zakresie ochrony przeciwpożarowej za 2020 rok. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Wobec 

braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję  i stwierdził, że Rada Powiatu zapoznała się  

z informacją o stanie bezpieczeństwa powiatu aleksandrowskiego w zakresie ochrony 

przeciwpożarowej za 2020 rok. 

 

 

12. ROZPATRZENIE SPRAWOZDANIA Z DZIAŁALNOŚCI POWIATOWEGO  

CENTRUM POMOCY RODZINIE W ALEKSANDROWIE KUJAWSKIM ZA 

ROK 2020 ORAZ ZAPOZNANIE SIĘ Z WYKAZEM POTRZEB W ZAKRESIE 

POMOCY SPOŁECZNEJ.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 12  – rozpatrzenie sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim za rok 2020 oraz zapoznanie się z wykazem potrzeb  

w zakresie pomocy społecznej i dodał, że na podstawie art. 112 ust. 12 ustawy o pomocy 

społecznej Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie składa Radzie Powiatu 

coroczne sprawozdanie z działalności Centrum oraz przedstawia wykaz potrzeb w zakresie 

pomocy społecznej. W związku z powyższym Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim przedłożyła sprawozdanie z działalności Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim w 2020 roku oraz przedstawiła wykaz 

potrzeb w zakresie pomocy społecznej. Radni taki dokument otrzymali wraz z materiałami 

sesyjnymi. Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji Polityki 

Społecznej Panią Agatę Ceglewską.  

 

Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej Pani Agata Ceglewska powiedziała, że 

Komisja zapoznała się ze sprawozdaniem z działalności Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim za rok 2020 oraz zapoznała się z wykazem potrzeb  

w zakresie pomocy społecznej. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Wobec 

braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję  i stwierdził, że Rada Powiatu rozpatrzyła 

sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie 

Kujawskim za rok 2020 oraz zapoznanie się z wykazem potrzeb w zakresie pomocy społecznej. 

 

 

13. ROZPATRZENIE SPRAWOZDANIA Z EFEKTÓW PRACY POWIATOWEGO 

CENTRUM POMOCY RODZINIE W ALEKSANDROWIE KUJAWSKIM – 

ORGANIZATORA RODZINNEJ PIECZY ZASTĘPCZEJ W POWIECIE 

ALEKSANDROWSKIM W 2020 ROKU.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 
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punktu 13  – rozpatrzenie sprawozdania z efektów pracy Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim – Organizatora rodzinnej pieczy zastępczej w Powiecie 

Aleksandrowskim w 2020 roku i dodał, że zgodnie z art. 76 ust. 4 pkt 15 ustawy o wspieraniu 

rodziny i systemie pieczy zastępczej Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie 

Kujawskim przedkłada Padzie Powiatu coroczne sprawozdanie z efektów pracy Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim – Organizatora rodzinnej pieczy 

zastępczej w 2020 roku. Radni taki dokument otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi. 

Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji Polityki Społecznej Panią 

Agatę Ceglewską.  

 

Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej Pani Agata Ceglewska powiedziała, że 

Komisja zapoznała się ze sprawozdaniem z efektów pracy Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim – Organizatora rodzinnej pieczy zastępczej w Powiecie 

Aleksandrowskim w 2020 roku. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Wobec 

braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję  i stwierdził, że Rada Powiatu rozpatrzyła 

sprawozdanie z efektów pracy Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie 

Kujawskim – Organizatora rodzinnej pieczy zastępczej w Powiecie Aleksandrowskim w 2020 

roku. 

 

 

14. ROZPATRZENIE INFORMACJI O STANIE BEZROBOCIA ORAZ 

STOSOWANYCH FORMACH PRZECIWDZIAŁANIA BEZROBOCIU ORAZ 

ŁAGODZENIA JEGO SKUTKÓW NA LOKALNYM RYNKU PRACY W 2020 

ROKU. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 14  – rozpatrzenie informacji o stanie bezrobocia oraz stosowanych formach 

przeciwdziałania bezrobociu oraz łagodzenia jego skutków na lokalnym rynku pracy w 2020 

roku i dodał, że na podstawie uchwały Nr XVIII/204/2020 Rady Powiatu Aleksandrowskiego 

w sprawie ustalenia planu pracy Rady Powiatu na rok 2020, która stanowi, iż w I kwartale Rada 

Powiatu rozpatruje informację o stanie bezrobocia oraz stosowanych formach przeciwdziałania 

bezrobociu oraz łagodzenia jego skutków na lokalnym rynku pracy w 2020 roku,  Dyrektor 

Powiatowego Urzędu Pracy w Aleksandrowie Kujawskim przedstawiła informację o stanie 

bezrobocia oraz stosowanych formach przeciwdziałania bezrobociu oraz łagodzenia jego 

skutków na lokalnym rynku pracy w 2020 roku. Radni taki dokument otrzymali wraz  

z materiałami sesyjnymi. Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji 

Polityki Społecznej Panią Agatę Ceglewską.  

 

Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej Pani Agata Ceglewska powiedziała, że 

Komisja zapoznała się z informacją o stanie bezrobocia oraz stosowanych formach 

przeciwdziałania bezrobociu oraz łagodzenia jego skutków na lokalnym rynku pracy w 2020 

roku. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Wobec 

braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję  i stwierdził, że Rada Powiatu rozpatrzyła 

informację o stanie bezrobocia oraz stosowanych formach przeciwdziałania bezrobociu oraz 

łagodzenia jego skutków na lokalnym rynku pracy w 2020 roku. 
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15.  ROZPATRZENIE SPRAWOZDANIA Z DZIAŁANOŚCI SAMODZIELNEGO 

PUBLICZNEGO ZAKŁADU LECZNICZO – OPIEKUŃCZEGO W RACIĄŻKU 

ZA ROK 2020. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 15  – rozpatrzenie sprawozdania z działalności Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Leczniczo-Opiekuńczego w Raciążku za rok 2020  i dodał, że na podstawie uchwały  

Nr XVIII/204/2020 Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie ustalenia planu pracy Rady 

Powiatu na rok 2020, która stanowi, iż Rada Powiatu Aleksandrowskiego rozpatruje 

sprawozdanie z działalności Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo-Opiekuńczego  

w Raciążku za rok 2020, Dyrektor SPZLO w Raciążku przedstawił sprawozdanie z działalności 

Zakładu za rok 2020. Radni taki dokument otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi. 

Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji Polityki Społecznej Panią 

Agatę Ceglewską.  

 

Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej Pani Agata Ceglewska powiedziała, że 

Komisja zapoznała się ze  sprawozdaniem z działalności Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Leczniczo-Opiekuńczego w Raciążku. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Wobec 

braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję  i stwierdził, że Rada Powiatu rozpatrzyła 

sprawozdania z działalności Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo-Opiekuńczego  

w Raciążku za rok 2020.  

 

 

16.  ROZPATRZENIE SPRAWOZDANIA Z WYKONANIA PLANU FINANSOWEGO, 

W TYM PLANU INWESTYCYJNEGO ZA 2020 ROK SAMODZIELNEGO 

PUBLICZNEGO ZAKŁADU LECZNICZO- OPIEKUŃCZEGO W RACIĄŻKU.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 16  – rozpatrzenie sprawozdania z wykonania planu finansowego, w tym planu 

inwestycyjnego za 2020 rok Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo-Opiekuńczego  

w Raciążku i dodał, że na podstawie ustawy o finansach publicznych Zarząd Powiatu 

Aleksandrowskiego przekazał Radzie Powiatu uchwałę Nr 248/2021 z dnia 11 marca 2021 roku 

w sprawie przedstawienia sprawozdania z wykonania planu finansowego, w tym planu 

inwestycyjnego za 2020 rok Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo Opiekuńczego  

w Raciążku. Radni otrzymali tę uchwałę wraz ze sprawozdaniem Zakładu, z materiałami 

sesyjnymi na bieżącą sesję. Przewodniczący o zabranie głosu poprosił Pana Macieja Włocha 

Przewodniczącego Komisji Finansowo – Budżetowej.  

 

Przewodniczący Komisji Finansowo – Budżetowej Pan Maciej Włoch powiedział, że 

Komisja zapoznała się ze sprawozdaniem z wykonania planu finansowego, w tym planu 

inwestycyjnego za 2020 rok Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo-Opiekuńczego  

w Raciążku. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Wobec 

braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję i stwierdził, że Rada Powiatu rozpatrzyła 

sprawozdanie z wykonania planu finansowego, w tym planu inwestycyjnego za 2020 rok 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo-Opiekuńczego w Raciążku. 
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17.  PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE OKREŚLENIA ZADAŃ Z ZAKRESU 

REHABILITACJI ZAWODOWEJ I SPOŁECZNEJ OSÓB 

NIEPEŁNOSPRAWNYCH, NA REALIZACJĘ KTÓRYCH PRZEZNACZA SIĘ 

ŚRODKI PAŃSTWOWEGO FUNDUSZU REHABILITACJI OSÓB 

NIEPEŁNOSPRAWNYCH W 2021 ROKU. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 17  – podjęcie uchwały w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej  

i społecznej osób niepełnosprawnych, na realizację których przeznacza się środki Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji osób Niepełnosprawnych w 2021 roku i poprosił Panią Starostę  

o zabranie głosu oraz omówienie projektu uchwały. 

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że zgodnie z art. 35a  

ust.3 ustawy o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych 

Rada Powiatu Aleksandrowskiego, w formie uchwały, określa zadania na które przeznacza się 

środki finansowe przyznane z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

Łącznie Powiat Aleksandrowski na 2021 rok otrzymał środki finansowe w kwocie 

2.656.580,00zł, w tym: 1.844.160,00zł z przeznaczeniem na dofinansowanie dwóch 

warsztatów terapii zajęciowej oraz 812.420,00zł na realizacje pozostałych zadań z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej. Ze względu na niewystarczające środki finansowe  

z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, Powiat Aleksandrowski nie 

jest w stanie realizować wszystkich zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej.  

W związku z powyższym wniosła do Wysokiej Rady o przyjęcie zadań z zakresu rehabilitacji 

zawodowej i społecznej do realizacji w 2021 roku, na które przeznacza się środki finansowe 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, określonych w niniejszej 

uchwale.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski  o zabranie głosu  

i przedstawienie opinii poprosił Panią Agatę Ceglewską Przewodniczącą Komisji Polityki 

Społecznej.  

 

Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej Pani Agata Ceglewska powiedziała, że 

Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia zadań  

z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych, na realizację których 

przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji osób Niepełnosprawnych w 2021 

roku. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski o zabranie głosu  

i przedstawienie opinii poprosił Pana Macieja Włocha Przewodniczącego Komisji Finansowo 

– Budżetowej.  

 

Przewodniczący Komisji Finansowo – Budżetowej Pan Maciej Włoch powiedział, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Wobec 

braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych, na realizację których przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji osób Niepełnosprawnych w 2021 roku. 
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Przebieg głosowania:  

ZA: Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Konstanty Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, 

Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi Mansour, Sławomir Michalak, Joanna Moneta, 

Adam Potaczek, Edyta Stefaniak-Mansour, Arkadiusz Świątkowski, Maciej Włoch, Dariusz 

Wochna. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

podjęła uchwałę jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr XXII/227/2021 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 31 marca 2021r.  

w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych, na realizację których przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji osób Niepełnosprawnych w 2021 roku. 

 

 

18.  PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE OKREŚLENIA RODZAJU ŚWIADCZEŃ 

PRZYZNAWANYCH W RAMACH POMOCY ZDROWOTNEJ DLA 

NAUCZYCIELI ORAZ WARUNKÓW I SPOSOBU ICH PRZYZNAWANIA.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 18  – podjęcie uchwały w sprawie określenia rodzaju świadczeń przyznawanych  

w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli oraz warunków i sposobu ich przyznawania  

i poprosił Panią Starostę o wystąpienie i omówienie projektu uchwały. 

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że zgodnie z art. 72 ust. 1 ustawy 

Karta Nauczyciela, niezależnie od przysługującego nauczycielowi i członkom jego rodziny 

prawa do świadczeń z ubezpieczenia zdrowotnego, organy prowadzące szkoły przeznaczają 

corocznie w budżecie odpowiednie środki finansowe z przeznaczeniem na pomoc zdrowotną 

dla nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej oraz określają rodzaje świadczeń 

przyznawanych w ramach tej pomocy oraz warunki i sposób ich przyznawania. Realizując 

powyższy zapis ustawowy Rada Powiatu Aleksandrowskiego przeznacza corocznie środki  

w budżecie powiatu odpis planowanych rocznych wynagrodzeń nauczycieli z przeznaczeniem 

na pomoc zdrowotną dla nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej. Stosownie do art. 91d 

pkt 1 cytowanej ustawy, zadanie organu prowadzącego określone w art. 72 ust. 1 wykonuje 

Rada Powiatu. Na podstawie art. 19 ust. 3  ustawy o związkach zawodowych, projekt uchwały 

poddany został konsultacjom ze związkami zawodowymi zrzeszającymi nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat 

Aleksandrowski umożliwiając im przedstawienie uwag i propozycji do projektu uchwały.  

W związku z powyższym Zarząd Powiatu Aleksandrowskiego wniósł do Wysokiej Rady  

o podjęcie uchwały w wersji przedstawionej.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski  o zabranie głosu 

przedstawienie opinii poprosił Panią Agatę Ceglewską Przewodniczącą Komisji Polityki 

Społecznej.  

Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej Pani Agata Ceglewska powiedziała, że 

Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia rodzaju 
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świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli oraz warunków  

i sposobu ich przyznawania. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Wobec 

braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie określenia rodzaju świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla 

nauczycieli oraz warunków i sposobu ich przyznawania.  

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, 

Andrzej Łozicki, Lotfi Mansour, Sławomir Michalak, Joanna Moneta, Adam Potaczek, Edyta 

Stefaniak-Mansour, Arkadiusz Świątkowski, Maciej Włoch, Dariusz Wochna. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: Konstanty Grzegórski. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

podjęła uchwałę jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr XXII/228/2021 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 31 marca 2021r.  

w sprawie określenia rodzaju świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla 

nauczycieli oraz warunków i sposobu ich przyznawania. 

 

 

19. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE PRZYJĘCIA POWIATOWEGO 

PROGRAMU PRZECIWDZIAŁANIA PRZEMOCY W RODZINIE ORAZ 

OCHRONY OFIAR PRZEMOCY W RODZINIE NA LATA 2021-2028.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 19  – podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2021-2028 i poprosił 

Panią Starostę o wystąpienie i omówienie projektu uchwały. 

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że zgodnie z art. 6 ust. 3 pkt  

1 Ustawy o przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie do zadań własnych powiatu należy, między 

innymi, opracowywanie i realizacja powiatowego programu przeciwdziałania przemocy  

w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy. Realizując wyżej wymienione zadanie Powiatowe 

Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim opracowało „Powiatowy Program 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie i Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2021-

2028”. Mając powyższe na uwadze wniosła do Wysokiej Rady o podjęcie uchwały w wersji 

przedstawionej.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski  o zabranie głosu 

przedstawienie opinii poprosił Panią Agatę Ceglewską Przewodniczącą Komisji Polityki 

Społecznej.  

 

Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej Pani Agata Ceglewska powiedziała, że 

Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy 

w Rodzinie na lata 2021-2028.  
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Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Wobec 

braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2021-2028.  

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Konstanty Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, 

Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi Mansour, Sławomir Michalak, Joanna Moneta, 

Adam Potaczek, Edyta Stefaniak-Mansour, Arkadiusz Świątkowski, Maciej Włoch, Dariusz 

Wochna. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

podjęła uchwałę jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr XXII/229/2021 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 31 marca 2021 roku  

w sprawie Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar 

Przemocy w Rodzinie na lata 2021-2028. 

 

 

20. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE PRZYJĘCIA POWIATOWEGO 

PROGRAMU DZIAŁAŃ PROFILAKTYCZNYCH MAJĄCYCH NA CELU 

UDZIELENIE SPECJALISTYCZNEJ POMOCY, ZWŁASZCZA W ZAKRESIE 

PROMOWANIA I WDRAŻANIA PRAWIDŁOWYCH METOD 

WYCHOWAWCZYCH W STOSUNKU DO DZIECI W RODZINACH 

ZAGROŻONYCH PRZEMOCĄ W RODZINIE NA LATA 2021-2028. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 20 – podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Powiatowego programu działań 

profilaktycznych mających na celu udzielenie specjalistycznej pomocy, zwłaszcza w zakresie 

promowania i wdrażania prawidłowych metod wychowawczych w stosunku do dzieci  

w rodzinach zagrożonych przemocą w rodzinie na lata 2021-2028 i poprosił Panią Starostę  

o wystąpienie i omówienie projektu uchwały. 

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że zgodnie z art. 6 ust. 3 pkt  

2 ustawy o przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie do zadań własnych powiatu należy, między 

innymi, opracowywanie i realizacja programów służących działaniom profilaktycznym 

mającym na celu udzielanie specjalistycznej pomocy, zwłaszcza w zakresie promowania  

i wdrażania prawidłowych metod wychowawczych w stosunku do dzieci z rodzin zagrożonych 

przemocą w rodzinie. Realizując powyższe zadanie Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie  

w Aleksandrowskie Kujawskim opracowało Powiatowy program działań profilaktycznych 

mających na celu udzielenie specjalistycznej pomocy, zwłaszcza w zakresie promowania  

i wdrażania prawidłowych metod wychowawczych w stosunku do dzieci w rodzinach 

zagrożonych przemocą w rodzinie na lata 2021-2028. Mając powyższe na uwadze wnoszę do 

Wysokiej Rady o podjęcie uchwały w wersji przedstawionej. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski  o zabranie głosu 

przedstawienie opinii poprosił Panią Agatę Ceglewską Przewodniczącą Komisji Polityki 

Społecznej.  
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Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej Pani Agata Ceglewska powiedziała, że 

Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

Powiatowego programu działań profilaktycznych mających na celu udzielenie specjalistycznej 

pomocy, zwłaszcza w zakresie promowania i wdrażania prawidłowych metod wychowawczych 

w stosunku do dzieci w rodzinach zagrożonych przemocą w rodzinie na lata 2021-2028. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Wobec 

braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie przyjęcia Powiatowego programu działań profilaktycznych mających na celu 

udzielenie specjalistycznej pomocy, zwłaszcza w zakresie promowania i wdrażania 

prawidłowych metod wychowawczych w stosunku do dzieci w rodzinach zagrożonych 

przemocą w rodzinie na lata 2021-2028. 

Przebieg głosowania:  

ZA: Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Konstanty Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, 

Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi Mansour, Sławomir Michalak, Joanna Moneta, 

Adam Potaczek, Edyta Stefaniak-Mansour, Arkadiusz Świątkowski, Maciej Włoch, Dariusz 

Wochna. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

podjęła uchwałę jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr XXII/230/2021 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 31 marca 2021 roku  

w sprawie przyjęcia Powiatowego programu działań profilaktycznych mających na celu 

udzielenie specjalistycznej pomocy, zwłaszcza w zakresie promowania i wdrażania 

prawidłowych metod wychowawczych w stosunku do dzieci w rodzinach zagrożonych przemocą 

w rodzinie na lata 2021-2028. 

 

 

21. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE POWIERZENIA GMINIE MIEJSKIEJ 

NIESZAWA PROWADZENIA ZADANIA PUBLICZNEGO, POLEGAJĄCEGO 

NA UTRZYMANIU PRZEPRAWY PROMOWEJ PRZEZ RZEKĘ WISŁĘ  

W CIĄGU DROGI POWIATOWEJ NR 2049C NIESZAWA-BRZEŹNO  

W MIEJSCOWOŚCI NIESZAWA.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 21 – podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Gminie Miejskiej Nieszawa prowadzenia 

zadania publicznego, polegającego na utrzymaniu przeprawy promowej przez rzekę Wisłę  

w ciągu drogi powiatowej Nr 2049C Nieszawa-Brzeźno w miejscowości Nieszawa i poprosił 

Panią Starostę o wystąpienie i omówienie projektu uchwały.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że przepisy art. 12 ust. 8a i art. 

5 ust. 2 Ustawy o samorządzie powiatowym stanowią odpowiednio, że do wyłącznej 

właściwości rady powiatu należy podejmowanie uchwał w sprawie zadań z zakresu 

administracji rządowej oraz w sprawie powierzenia prowadzenia zadań publicznych, o których 

mowa w art. 5 ustawy oraz, że powiat może zawierać porozumienia w sprawie powierzenia 

prowadzenia zadań publicznych z jednostkami lokalnego samorządu terytorialnego, a także  

z województwem, na którego obszarze znajduje się terytorium powiatu. W projekcie uchwały 
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proponuje się powierzenie Gminie Miejskiej Nieszawa prowadzenia zadania w zakresie 

utrzymania przeprawy promowej przez rzekę Wisłę w mieście Nieszawa w ciągu drogi 

powiatowej nr 2049C Nieszawa – Brzeźno w roku 2021. W budżecie Powiatu 

Aleksandrowskiego zabezpieczono kwotę w wysokości 100.000 zł z przeznaczeniem na 

udzielenie dotacji na utrzymanie przeprawy promowej. Rada Powiatu przedmiotową uchwałą 

wyraża wolę przekazania zadania pozostającego w zakresie właściwości powiatu. Uchwała 

normuje ogólne podstawy do zawarcia szczegółowego porozumienia pomiędzy Powiatem 

Aleksandrowskim i Gminą Miejską Nieszawa odnoście ustalenia warunków i zasad organizacji 

i wykonywania przeprawy promowej przez rzekę Wisłę w mieście Nieszawa w ciągu drogi 

powiatowej nr 2049C Nieszawa-Brzeźno. W związku z powyższym Starosta wniosła do 

Wysokiej Rady o powierzenie Gminie Miejskiej Nieszawa prowadzenia zadania publicznego, 

polegającego na utrzymaniu przeprawy promowej i podjęcie uchwały w wersji przedstawionej.  
 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski  o zabranie głosu 

przedstawienie opinii poprosił Pana Sławomira Michalaka Przewodniczącego Komisji Mienia 

Powiatu i Infrastruktury Technicznej.  

 

Przewodniczący Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Pan Sławomir 

Michalak powiedział, że Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie powierzenia Gminie Miejskiej Nieszawa prowadzenia zadania publicznego, 

polegającego na utrzymaniu przeprawy promowej przez rzekę Wisłę w ciągu drogi powiatowej 

Nr 2049C Nieszawa-Brzeźno w miejscowości Nieszawa. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję.  

 

Radny Pan Dariusz Wochna spytał czy Zarząd Powiatu przeprowadził rozmowy ze 

Starostwem w Lipnie oraz Toruniu i czy z ich strony jest możliwe dofinansowanie tej 

przeprawy promowej, ponieważ w latach ubiegłych zdarzały się takie sytuacje. 

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że w zeszłym tygodniu 

wpłynęła odpowiedź Starosty Lipnowskiego, w której wyraził chęć dofinansowania przeprawy 

promowej w kwocie 10 000 zł. W chwili obecnej Zarząd Powiatu oczekuje na uchwałę 

tamtejszego Powiatu. Pani Starosta poinformowała również o tym, że Powiat Toruński nie 

wyraził woli dofinansowania przeprawy promowej.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski wobec wyczerpania tematu  

i chętnych do dalszej dyskusji zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie powierzenia Gminie Miejskiej Nieszawa prowadzenia zadania publicznego, 

polegającego na utrzymaniu przeprawy promowej przez rzekę Wisłę w ciągu drogi powiatowej 

Nr 2049C Nieszawa-Brzeźno w miejscowości Nieszawa. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Konstanty Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, 

Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi Mansour, Sławomir Michalak, Joanna Moneta, 

Adam Potaczek, Edyta Stefaniak-Mansour, Arkadiusz Świątkowski, Maciej Włoch, Dariusz 

Wochna. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 
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Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

podjęła uchwałę jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr XXII/231/2021 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 31 marca 2021 roku  

w sprawie powierzenia Gminie Miejskiej Nieszawa prowadzenia zadania publicznego, 

polegającego na utrzymaniu przeprawy promowej przez rzekę Wisłę w ciągu drogi powiatowej 

Nr 2049C Nieszawa-Brzeźno w miejscowości Nieszawa. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził przerwę. 

 

Przerwa od godziny 1412 do godziny 1422. 

 

 

22.   PODJĘCIE UCHWAŁY ZMIENIAJĄCEJ UCHWAŁĘ NR VII/104/2011 RADY 

POWIATU W ALEKSANDROWIE KUJAWSKIM W SPRAWIE 

WPROWADZENIA OPŁAT ZA PRZEPRAWĘ PROMOWĄ PRZEZ RZEKĘ 

WISŁĘ W MIEJSCOWOŚCI NIESZWA I USTALENIA STAWEK ZA 

PRZEWÓZ PROMEM.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski wznowił obrady i rozpoczął 

procedowanie punktu 22 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę  

Nr VII/104/2011 Rady Powiatu w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie wprowadzenia opłat 

za przeprawę promową przez rzekę Wisłę w miejscowości Nieszawa i ustalenia stawek za 

przewóz promem i poprosił Panią Starostę o zabranie głosu i omówienie projektu uchwały.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że na podstawie art. 13e  

ust.  

7 ustawy o drogach publicznych organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego,  

w drodze uchwały, może wprowadzić opłaty dla przepraw promowych zlokalizowanych  

w ciągach dróg, których zarządcą jest jednostka samorządu terytorialnego. Maksymalna 

wysokość opłat została określona w art. 13e ust. 6 cytowanej ustawy. Biorąc pod uwagę 

wzrastające koszty utrzymania przeprawy promowej oraz fakt, że dotychczas obowiązujące 

stawki opłat zostały ustalone w 2011 roku, Zarząd Powiatu Aleksandrowskiego zwrócił się do 

Wysokiej Rady o podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr VII/104/2011 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego w sprawie wprowadzenia opłat za przeprawę promową przez rzekę Wisłę 

w miejscowości Nieszawa i ustalenie stawek za przewóz promem, w myśl której zostaną 

podwyższone opłaty za przewóz osób – jednorazowa z 1zł do 3zł, abonamentowa miesięczna 

z 10zł do 20zł. Pani Starosta poprosiła Wysoką Radę o podjęcie uchwały w wersji 

przedstawionej.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski o wystąpienie i przedstawienie 

opinii Komisji Finansowo – Budżetowej poprosił jej Przewodniczącego Pana Maciej Włocha. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej Pan Maciej Włoch powiedział, że 

Komisja w dniu dzisiejszym odbyło się posiedzenie Komisji podczas którego członkowie 

Komisji przeprowadzili burzliwą dyskusję na temat podwyżek, które przy przewozie jednej 

osoby sięgają 200%. W konsekwencji Komisja doszła do wniosku, że jest potrzeba zwiększenia 

opłat by przeprawę promową, która jest perełką tego regionu aby mogła ona nadal 

funkcjonować. Członkowie Komisji podjęli decyzję, że niniejszą stawkę należy zwiększyć, 

jednak nie do 3zł a do 2zł za osobę. Przewodniczący Komisji postawił wniosek do Wysokiej 
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Rady  o przyjęcie kwoty 2zł za przewóz jednej osoby a nie kwoty 3 zł jak stanowi projekt 

uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję.  

 

Radny Pan Dariusz Wochna poprosił o przybliżenie zapisów sprawozdania dotyczącego 

funkcjonowania przeprawy promowej przedłożonego przez Gminę Miejską Nieszawa,  

w kwestii dotyczącej wydatków, przychodów ze sprzedaży biletów by dowiedzieć się czy 

Gmina uzyskała zyski lub czy musiała dołożyć z własnego budżetu do utrzymania przeprawy 

promowej. Pan Radny spytał czy w ubiegłych latach Powiat Toruński oraz Powiat Lipnowski 

brał udział w finansowaniu przeprawy promowej oraz jakie środki przeznaczyła Gmina Miejska 

Nieszawa. Zdaniem Pana Radnego informacje te pozwolą na określenie stawki za przewóz osób 

i być może uda się pozostawić furtkę wyjścia w przyszłym roku.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że z rozliczenia za rok 

poprzedni wynika, iż Gmina Miejska Nieszawa dołożyła ponad 7 000zł d kwoty przekazanej 

przez Powiat Aleksandrowski oraz do kwoty jaką uzyskała ze sprzedaży biletów. Natomiast na 

Zarząd, Nieszawa  przedstawiła prognozę wydatków i przychodów na rok 2021 gdzie 

oszacowano, że oprócz dotacji z Powiatu Aleksandrowskiego uda jej się otrzymać ok 80 000zł 

z biletów a łączne koszty, według szacunku Gminy Miejskiej Nieszawa będą opiewały na kwotę 

ok 240 000zł co stanowiłoby lukę około 60 000zł. Na tę kwotę składa się m.in. wzrost 

wynagrodzeń pracowników oraz wzrost ogólnych cen usług w kraju. Pani Starosta spytała czy 

Pan Radnego satysfakcjonuje taka odpowiedź. 

 

Radny Pan Dariusz Wochna powiedział, że na chwilę obecną nie ma takiej potrzeby. Poprosił 

by syntetyczne sprawozdanie dotyczące przychodów, wydatków, kosztów wynagrodzeń, 

kosztów naprawy i remontów promu, kosztów modernizacji, kosztów utrzymania, jakie były 

wpływy z biletów oraz jaki był średnio roczny ruch pasażerski osób indywidualnych w roku 

ubiegłych. Pan Radny poprosił również o kalkulację jaki dochód uzyskano by przy podniesieniu 

stawki do 3 zł za jedną osobę.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że nie pamięta w tym momencie 

dokładnych wyliczeń. Dodała, że należy wziąć pod uwagę fakt, że w roku ubiegłym doszło do 

niemałej zmiany w przewozie pasażerskim. W związku z pandemią COVID-19 ograniczona 

została ilość pasażerów podczas jednego kursu. Sytuacja ta wpłynęła na zmniejszenie 

dochodów ze sprzedaży biletów. Pani Starosta spytała czy Pan Radny oczekuje bardziej 

szczegółowej informacji i dodała, że przychyla się do wniosku Komisji Finansowo-

Budżetowej.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski powiedział, że Radny Pan 

Wochna deklaruje, iż taka informacja jest wystarczająca i prosi by pozostałe informacje zostały 

przekazane drogą mailową do wszystkich radnych.  

 

Radny Pan Jerzy Draheim powiedział, że na posiedzeniu Komisji Finansowo-Budżetowej 

radni dość długo dyskutowali na temat tej uchwały. Pan Radny nawiązał do wypowiedzi 

Radnego Pana Macieja Włocha w której padło stwierdzenie, że oprócz pełnienia roli 

przewozowej, nieszawski prom jest perełką naszego Powiatu i atrakcją turystyczną. Na Komisji 

rozmawiano o tym by wspomóc tę atrakcję. Pan Radny uważa, że w najbliższym czasie należy 

zrobić coś co uatrakcyjni ten prom, ten transport przez Wisłę. Każdy kto korzystał z tej 

przeprawy na pewno zauważył, że infrastruktura na terenie miasta Nieszawa wygląda bardzo 
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dobrze, tam jest piękny parking, są piękne tereny uporządkowane, tam są ławki. Natomiast po  

drugiej stronie Wisły nagle okazuje się, że tam jest dżungla. Tam nie ma porządnej 

infrastruktury, nie ma zjazdu z promu. W okresie opadów nie idzie tam przejechać. Zdaniem 

Pana Radnego jest to droga przeznaczona dla traktorów czy innych pojazdów terenowych. 

Poprosił, by wzięto pod uwagę rozmowy z sąsiadami po drugiej stronie Wisły, ponieważ my 

możemy ponieść stawkę nawet i o 400% ale jeśli nie zapewnimy ludziom jakiegoś 

przyzwoitego terenu i zjazdu z tego promu to nie ma to sensu. To tak jakby ubrać się w piękny 

garnitur a nasza partnerka poszłaby w japonkach do teatru. Musimy współpracować z gminami 

sąsiednimi. Pan Radny zdaje sobie sprawę, że nasz Powiat nie może w ten teren włożyć ani 

złotówki, dlatego prosi, by Zarząd Powiatu plus Komisja Mienia Powiatu i Infrastruktury 

Technicznej próbowali rozmawiać aby gminy po drugiej stronie Wisły zaangażowały się w tę 

infrastrukturę przewozową, gdyż po zjeździe w promu okazuje się że jest tam poligon.  

 

Radna Pani Ewelina Lewandowska powiedziała, że zgadza się z Radnym Draheimem  

i rzeczywiście podczas Komisji Finansowo-Budżetowej burzliwie dyskutowano na temat 

podniesienia opłaty za przeprawę promową. Pani Radna zgadza się z tym, że koszty utrzymania 

rosną z roku na rok a podwyżka ta jest czymś nieuniknionym. To Pani Radna wywołała ten 

temat podczas Komisji, prosząc pozostałych Członków o wypracowanie kompromisu, który 

zadowoli wszystkich i będzie jak najmniej uciążliwy dla mieszkańców. Komisja wypracowała 

stanowisko, w którym założono, że podwyżka wyniesie 100% co daje furtkę na kolejną być 

może podwyżkę w przyszłości. Pani Radnej zależy na tym, by przeprawa funkcjonowała 

każdego roku i tak jak powiedział Radny Włoch jest ona naszą perełką. Pani Radna nie 

wyobraża sobie sytuacji w której ta przeprawa by nie funkcjonowała ale podniesienie cen  

o 200% może zniechęcić mieszkańców do korzystania z niej. W związku z powyższym Pan 

Radna zwróciła się z prośbą do Wysokiej Rady o przychylenie się do wniosku Komisji 

Finansowo-Budżetowej.  

 

Radny Pan Andrzej Łozicki powiedział, że cieszy się tak dużej ilości wypowiedzi na temat 

dużej atrakcji jaką jest prom w Nieszawie. Pan Radny nie chciałby, żeby doszło do „wylania 

dziecka z kąpielą”, ponieważ ta podwyżka idzie tak w górę. Zdaniem Pana Radnego 

przedmiotową stawkę należy urealniać każdego roku by nie doszło do takiej sytuacji jak  

w niektórych gminach, gdzie przez lata nie podnosi się stawki za gospodarowanie odpadami 

tak jak w Starostwie od 2011 roku nie podniesiono opłaty za przewóz osób promem. Zdaniem 

Pana Radnego jest to strzał w stopę. Pan Radny zdaje sobie sprawę, że podwyżki nie są 

popularne, jednak nie chodzi tu o dylemat w kieszeni mieszkańców, kuracjuszy czy gości lecz 

o urealnianie cen. Nie może dojść do sytuacji w której Powiatu nie będzie już stać na dalsze 

dokładnie to tej przeprawy. Cieszą Go głosy zrównoważone, to że przebija z nich troska lecz 

tak jak powiedział należy myśleć perspektywistycznie i z wyprzedzeniem. Tak jak zaznaczyła 

Pani Starosta wyniki finansowe za rok ubiegły nie są adekwatne do rzeczywistości. Pandemia 

wypaliła wszystko i jakiekolwiek wskaźniki finansowe za rok ubiegły będą niewymierne. Pan 

Radny poprosił by systematycznie urealniać te ceny by w pewnym momencie nie okazało się, 

że koszty przerosną nasze oczekiwania i prom będzie w likwidacji. Dodał, że nie chciałby 

doczekać takiego momentu. Prom należy chronić za wszelką cenę gdyż jest to jedna  

z największych atrakcji, to koło zamachowe dla Nieszawy oraz dla Starostwa i jest on dużą 

wizytówką. Natomiast w kwestii wypowiedzi Radnego Draheima faktycznie po drugiej stronie 

nie jest dobrze, jednak Pan Radny nie chciałby, żeby postała tam autostrada. Są tam piękne 

tereny i wielu ludzi ujętych jest tamtą strefą, tą dziczą, czymś czego nigdzie nie spotkamy. Nie 

potrzeba dużego nakładu, wystarczy uporządkować wile rzeczy. Pana Radnego cieszy 

podejście Radnych i liczy, że na to, ze jak najdłużej będziemy się cieszyć z tej przeprawy.  
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Radna Pani Ewelina Lewandowska powiedziała, że kwoty te są urealniane ale nie powinno 

się stosować maksymalnych zastrzyków. Kwota maksymalna to 3zł, natomiast Komisja 

wniosła o podniesienie jej do 2zł by tak bardzo podwyżka nie sięgała do kieszeni mieszkańców 

szczególnie w okresie pandemii gdzie mamy mniej pieniędzy. Pani Radnej podniesienie stawki 

o 1zł wydaje się jak najbardziej optymalną kwotą. Natomiast w kwestii przyczółku 

Lipnowskiego powiedziała, że Pan Radny Łozicki chyba nigdy tą drogą nie jechał. Pani Radna 

zdaje sobie sprawę, że tereny zielone są ważne ale jeśli jest przeprawa samochodowa, 

ciągnikowa, przemieszczają się tamtędy również tiry i jeśli droga nie będzie w dobrym stanie 

to przeprawa promowa nie będzie na tyle atrakcyjna by się nią poruszać. Tereny zielone są  

i należy je zostawić ale tam, gdzie ktoś wymyślił infrastrukturę drogową to należy w nią 

inwestować i remontować, ponieważ po to została wymyślona. Pani Radna poradził Panu 

Radnemu Łozickiemu by przejechał się tamtą droga a wtedy z pewności zmieni swoje zdanie.  

 

Radny Pan Andrzej Łozicki powiedział, że Pani Radna chyba Go nie słyszała albo źle 

zrozumiała. Pan Radny w swojej wypowiedzi mówił o tym, że od 2011 roku nie były urealniane 

stawki za przewóz promem. Podwyżka o 200% jest być może zbyt drastyczna, jednak należy 

nastawić się na systematyczne urealnianie by nie okazało się, że kolejna będzie znowu za  

10 lat. Pan Radny wie jak wyglądają drogi po drugiej stronie Wisły i wie, że pozostawiają wiele 

do życzenia. Jednakże z opinii wielu ludzi, kuracjuszy klimat panując po drugiej stronie im 

odpowiada.  

 

Starosta Pani Lidia Tokarska ad vocem pytania zadanego przez Radnego Wochnę 

powiedziała, że z przedstawionych przez Gminę Nieszawa dokumentów z zeszłorocznej 

przeprawy promowej można odczytać, że Gmina otrzymała od Starostwa 100 000zł, wpływy 

ze sprzedaży biletów to 96 554zł co daje łącznie 196 554zł. Natomiast wydatki roczne to 

204 471,75zł niemal o 8 000zł więcej. Z czego wydatki i pochodne od wynagrodzeń  136 500zł 

a wydatki rzeczowe to niemalże 70 000zł. Plan wydatków na 2021 rok wynosi 239 184,00zł  

z czego planowane dochody to 100 000,00zł od Powiatu i 80 000,00zł ze sprzedaży biletów.  

Z prostej kalkulacji wynika, że zabraknie na realizację tego zadania około 60 000,00zł. Jest to 

kwota, którą być może trzeba będzie pokryć, stąd propozycja podniesienia kwoty za przewóz 

osób by w jakiś sposób pokryć te 60 000,00zł.  

 

Wicestarosta Pan Adam Potaczek powiedział, że prosi by Radni Powiatu Aleksandrowskiego 

nie popadali w samokrytykę. Po pierwsze prom należy do Nieszawy, do Powiatu należy 

odcinek drogi, gdzie Powiat Aleksandrowski jest zobowiązany utrzymać tę przeprawę. Państwo 

zwrócili uwagę na aspekt turystyczny i słusznie. Tu jak najbardziej powinno zależeć włodarzom 

miasta Nieszawy. Na Komisji Finansowej, która była przywoływana Radna Pani Ewelina 

Lewandowska zwróciła uwagę na to, że w budżecie Gminy wpisane 180 000,00zł na usługę 

promu, natomiast włodarze Gminy Nieszawa przedstawili dokument z którego wynika, że 

chcieliby 180 000,00zł. Realizowanie przeprawy promowej jest korzyścią nie tylko dla Powiatu 

ale i dla Nieszawy. Nie są oni bowiem tylko petentem, który tylko przedkłada swoje żądania. 

Należy oczekiwać by to Oni wyszli z inicjatywą.  

 

Radny Pan Lotfi Mansour powiedział, że zgadza się z opiniami Radnych w kwestii 

utrzymania tego zadania , ponieważ należy ono do obowiązków Powiatu. Żyjemy w bardzo 

trudnych czasach pod względem finansowym, ekonomicznym. Dla mieszkańców podniesienie 

tej opłaty o 1 zł może okazać się zbyt duże. To, że nie udało się wypracować porozumienia  

z innymi Gminami nie oznacza, że mieszkańcy mają ponosić koszty podwyżek. Pan Radny 

zaproponował by nie wprowadzać większej opłaty za przeprawę promową w tym roku 

kalendarzowym ze względu na trudną sytuację wielu osób przez pandemię koronawirusa.  
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Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że w 2011 roku kiedy 

podejmowano uchwałę najniższe wynagrodzenie wynosiło 1 386 zł brutto po 10 latach wynosi 

ono dokładnie 2 razy tyle czyli 2 800zł. Relacja pieniądza do wynagrodzenia najniższego była 

taka sama czyli 1:1. Pani Starosta zaproponowała by opłatę podnieść o 1zł tak jak dwukrotnie 

wzrosło wynagrodzenie. Jest to logiczne i sensowne wyjście z sytuacji. Stawka 2 zł nie jest 

stawką, która może przerażać lub odstraszać od korzystania z promu. Pani Starosta poprosiła 

Wysoką Radę o podjęcie uchwały, która zakłada podniesienie stawki za jedną osobę z 1 zł do 

2 zł oraz bilet miesięczny z 10 zł do 20 zł.  

 

Radny Pan Dariusz Wochna powiedział, że wniosek Radnego Mansoura jest wnioskiem dalej 

idącym i poprosił o jego przegłosowanie. Dodał, że relacja minimalnego wynagrodzenia do 

ceny biletów ma się ni jak. Pan Wochna jest Radnym szóstej kadencji i cały czas starano się 

minimalizować opłaty osób korzystających poprzez podniesienie udziału Powiatu. W latach 

90-tych zaczynano od kwoty 30 000,00zł później długi czas było 40 000,00zł, 50 000,00zł, 

70 000,00zł i właśnie nie podnoszono cen biletów a udział Powiatu do 100 000,00zł by 

mieszkańcy mogli płacić 1zł. Natomiast biorąc pod uwagę wszystkie wypowiedzi i rosnące 

koszty utrzymania właściwe będzie podniesienie tej opłaty do 2zł i za tym się opowiada. 

Jednakże Radny Mansour złożył wniosek dalej idący w związku z tym należy go przegłosować.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski powiedział, że nie odczytał 

wypowiedzi Radnego Mansoura jako wniosek i spytał Pana Radnego czy składał wniosek.  

 

Radny Pan Lotfi Mansour powiedział, że tak, złożył wniosek. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski powiedział, że nie wie czy 

można uznać go jako wniosek dalej idący. Są to dwa różne wnioski i bycie za jednym z tych 

wniosków nie przesądza o tym, że jest się i za drugim. Wniosek Radnego Mansoura nie 

konsumuje wniosku Radnego Włocha, dlatego pozwoli sobie przegłosować wnioski według 

kolejności zgłoszeń.  

 

Radny Pan Jerzy Draheim powiedział, że nie jest to wniosek Radnego Włocha lecz Komisji 

Finansowej.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski powiedział, że oczywiście jest 

to wniosek Komisji Finansowo-Budżetowej złożony przez Radnego Macieja Włocha. 

 

Radny Pan Dariusz Wochna powiedział, że można się do tego przychylić gdyż wniosek 

Radnego Mansoura optuje na 1 zł i jest stawka w aktualnie obowiązującej uchwale. 

Rzeczywiście nie jest to wniosek dalej idący, dlatego stosowne będzie przegłosowanie  

w pierwszej kolejności wniosku Komisji Finansowo-Budżetowej.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski spytał czy ktoś jeszcze chciałby 

zabrać głos w dyskusji. Nikt więcej nie zgłosił chęci do zabrania głosu, w związku  

z powyższym poddał pod głosowanie wniosek Komisji Finansowo-Budżetowej przedstawiony 

przez Radnego Maciej Włocha o zmianę uchwały poprzez zmianę w Tabeli II załącznika do 

uchwały "Przewóz osób, zwierząt, bagażu" pkt 1 "jedna osoba" zmiana stawki opłaty 

jednorazowej z 3 zł na 2 zł. 
 

Przebieg głosowania:  

ZA: Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Konstanty Grzegórski, Ewelina Lewandowska, Andrzej 
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Łozicki, Sławomir Michalak, Joanna Moneta, Arkadiusz Świątkowski, Maciej Włoch, Dariusz 

Wochna. 

PRZECIW: Magdalena Kiciak-Kucharska, Lotfi Mansour. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: Adam Potaczek, Edyta Stefaniak-Mansour. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

przy 10 głosach ZA, 2 głosach PRZECIW i 2 głosach WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ przychyliła 

się do wniosku Komisji Finansowo-Budżetowej, tym samym wniosek Radnego Lotfiego 

Mansoura stał się bezprzedmiotowy. Gdyby wniosek Komisji Finansowo-Budżetowej nie 

zyskał akceptacji, Rada głosowałaby nad wnioskiem Radnego Lotfiego Mansoura. W związku 

z powyższym Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę nr VII/104/2011 Rady Powiatu w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie 

wprowadzenia opłat za przeprawę promową przez rzekę Wisłę  

w miejscowości Nieszawa i ustalenia stawek za przewóz promem wraz ze zmianą 

wprowadzoną wcześniejszym głosowaniem.  
 

Przebieg głosowania:  

ZA: Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Konstanty Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, 

Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Sławomir Michalak, Joanna Moneta, Arkadiusz 

Świątkowski, Maciej Włoch, Dariusz Wochna. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: Lotfi Mansour, Adam Potaczek, Edyta Stefaniak-Mansour. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że przy 11 głosach 

ZA i 3 głosach WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ Rada Powiatu podjęła uchwałę. 

 

Uchwała Nr XXII/232/2021 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 31 marca 2021 roku 

zmieniająca uchwałę Nr VII/104/2011 Rady Powiatu w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie 

wprowadzenia opłat za przeprawę promową przez rzekę Wisłę w miejscowości Nieszawa  

i ustalenia stawek za przewóz promem. 

 

 

23. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE ROZPATRZENIA SKARGI NA 

DZIAŁALNOŚĆ ZARZĄDU DRÓG POWIATOWYCH W ALEKSANDROWIE 

KUJAWSKIM. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 23 – podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Zarządu Dróg 

Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim i dodał, że  w dniu 14 stycznia 2021 roku do 

Starosty Aleksandrowskiego wpłynęła skarga złożona przez mieszkańca powiatu - pana L. K. 

na działalność Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim. Starosta 

Aleksandrowski przekazała skargę, zgodnie z właściwością, Radzie Powiatu 

Aleksandrowskiego. Przewodniczący Rady Powiatu przekazał skargę, celem jej rozpatrzenia 

do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Komisja na posiedzeniu w dniu 4 lutego 2021 roku 

podjęła uchwałę w przedmiotowej sprawie i przygotowała projekt uchwały Rady Powiatu.  

W związku z powyższym przedłożył projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim. Pan Przewodniczący  

o wystąpienie i przedstawienie uchwały Komisji Skarg, Wniosków i Petycji poprosił 

Przewodniczącą Komisji Panią Edytę Stefaniak-Mansour. 
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Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pani Edyta Stefaniak-Mansour 

powiedziała, że Komisja zajmowała się skargą w dniu 4 lutego 2021 roku i stwierdził, iż skarga 

Pana L.K. na działalność Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim nie 

zasługuje na uwzględnienie. Uzasadnienie zostało przesłane Radnym wraz z materiałami 

sesyjnymi w związku z czym mieli czas aby się z nim zapoznać.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Wobec  

braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie 

Kujawskim.  

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Jerzy Draheim, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, 

Lotfi Mansour, Sławomir Michalak, Joanna Moneta, Adam Potaczek, Edyta Stefaniak-

Mansour, Arkadiusz Świątkowski, Maciej Włoch, Dariusz Wochna. 

PRZECIW: Konstanty Grzegórski. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Jedna osoba nie oddała głosu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że przy 12 głosach 

ZA i 1 głosie PRZECIW Rada Powiatu podjęła uchwałę. 

 

Uchwała Nr XXII/233/2021 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 31 marca 2021 roku  

w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie 

Kujawskim. 

 

 

24. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE POZOSTAWIENIA BEZ ROZPOZNANIA 

ANONIMOWEJ SKARGI NA DZIAŁALNOŚĆ DYREKTORA SZKOŁY 

PODSTAWOWEJ SPECJALNEJ NR 4 W ALEKSNDROWIE KUJAWSKIM.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 24 – podjęcie uchwały w sprawie pozostawienie bez rozpoznania anonimowej skargi na 

działalność Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim  

i dodał, że w dniu 19 lutego 2021 roku do Starosty Aleksandrowskiego wpłynęła anonimowa 

skarga na działalność Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie 

Kujawskim.  Pismem z dnia 22 lutego 2021 roku Starosta Aleksandrowski przekazała skargę, 

do rozpatrzenia Radzie Powiatu Aleksandrowskiego. Przewodniczący Rady Powiatu przekazał 

skargę do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji celem jej rozpatrzenia. Komisja Skarg, 

Wniosków przedmiotowej sprawie i przygotowała projekt uchwały Rady Powiatu. W związku 

z powyższym przedkładam projekt uchwały w sprawie pozostawienie bez rozpoznania 

anonimowej skargi na działalność Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej  

Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim. Przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Panią 

Edytę Stefaniak-Mansour poprosił o wystąpienie i przedstawienie uchwały Komisji  

w przedmiotowej sprawie. 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pani Edyta Stefaniak-Mansour 

powiedziała, że Komisja zajmowała się skargą w dniu 12 marca 2021 roku. Komisja stwierdza 

brak podstaw do rozpatrzenia anonimowej skargi na działalność Dyrektora Szkoły 
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Podstawowej Specjalnej. Komisja stwierdziła, że warunki formalne, jakie powinna spełniać 

skarga w rozumieniu art. 227 Kodeksu postępowania administracyjnego określa 

rozporządzenie Rady Ministrów z dnia 8 stycznia 2002 roku w sprawie organizacji 

przyjmowania i rozpatrywania skarg i wniosków wydane na podstawie art. 226 Kpa. Zgodnie 

z § 8  ust. 1 wyżej wymienionego rozporządzenia, skargi nie zawierające imienia i nazwiska 

(nazwy) oraz adresu wnoszącego pozostawia się bez rozpoznania. Przepis ten jest bezwzględnie 

obowiązujący. Pozostawienie skargi bez rozpoznania wynika z mocy prawa a rozstrzygnięcie 

podjęte przez radę powiatu jedynie stwierdza tę okoliczność. W związku z powyższym Komisja 

Skarg, Wniosków i Petycji stwierdziła brak podstaw do rozpatrzenia przedmiotowej skargi. 

Jednakże mając na uwadze rzetelne wyjaśnienie kwestii poruszanych w skardze Komisja 

postanowiła zbadać sprawę. W tym celu wysłuchała wyjaśnień Dyrektora Szkoły Podstawowej 

Specjalne Nr 4, która poinformowała, że zajęcia wychowania fizycznego odbywają się zgodnie 

z planem zajęć. Ponadto, Dyrektor wyjaśniła, że powrót uczniów do nauki stacjonarnej 

następował etapami, począwszy od 30 listopada 2020 roku i uwarunkowany był tym, iż 

Rozporządzenie Ministra Edukacji i Nauki w sprawie szczególnych rozwiązań w okresie 

czasowego ograniczenia funkcjonowania jednostek systemu oświaty w związku  

z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19 nie przewidywało zdalnego 

sposobu nauczania w szkołach specjalnych. W związku z powyższym nie było podstaw do 

prowadzenia nauki w formie zdalnej. Podjęcie decyzji o powrocie uczniów do nauki w formie 

stacjonarnej nie wymagało konsultacji z rodzicami. Ponadto, zdaniem Dyrektora, nauka zdalna 

nie sprawdza się w przypadku dzieci ze specjalnymi potrzebami edukacyjnymi. Komisja 

przyjęła wyjaśnienia Dyrektora dotyczących nieobecności w szkole, które spowodowane były 

pełnieniem obowiązków służbowych.  Komisja zauważyła, że na mocy art. 64 ust. 2a ustawy 

 z dnia 26 stycznia 1982 roku Karta Nauczyciela dyrektorowi szkoły przysługuje prawo do 

urlopu wypoczynkowego w czasie ustalonym w planie urlopów. Pracodawca wyrażając zgodę 

ma urlop pracownikowi nie może ingerować w jego plany urlopowe. W odniesieniu do obecnej 

sytuacji epidemiologicznej, pracodawcy nie przysługuje prawo do oceny stanu zdrowia 

pracownika powracającego z urlopu. Nie może go także, po powrocie, nie dopuścić do pracy 

ani skierować na kwarantannę. Postępowanie takie zastrzeżone jest dla właściwych organów.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Wobec  

braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie pozostawienia bez rozpoznania anonimowej skargi na działalność Dyrektora Szkoły 

Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim. 

  

Przebieg głosowania:  

ZA: Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Konstanty Grzegórski, Ewelina Lewandowska, Andrzej 

Łozicki, Lotfi Mansour, Sławomir Michalak, Joanna Moneta, Adam Potaczek, Edyta Stefaniak-

Mansour, Arkadiusz Świątkowski, Maciej Włoch. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: Magdalena Kiciak-Kucharska, Dariusz Wochna. 

 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że przy 12 głosach 

ZA i 2 głosach WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ Rada Powiatu podjęła uchwałę. 

 

Uchwała Nr XXII/234/2021 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 31 marca 2021 roku  

w sprawie pozostawienia bez rozpoznania anonimowej skargi na działalność Dyrektora Szkoły 

Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim. 
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25. PODJĘCIE UCHWAŁY ZMIENIAJĄCEJ UCHWAŁĘ NR XVII/213/2020 RADY 

POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO Z DNIA 15 GRUDNIA 2020R.  

W SPRAWIE UCHWALENIA BUDŻETU POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO 

NA ROK 2021. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 25 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XVIII/213/2020 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2021 i poprosił Panią Starostę o wystąpienie i omówienie projektu 

uchwały.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że w związku z otrzymaniem 

informacji o zmianie wysokości dotacji rozliczenie wykonania budżetu roku poprzedniego oraz 

bieżącymi potrzebami zachodzi konieczność dokonania zmian w tegorocznym budżecie  

w następujący sposób po stronie dochodowej ogółem zwiększenie o kwotę 150 847,00zł w tym 

rolnictwo i łowiectwo zwiększenie o kwotę 10 000,00zł na realizację zadań wskazanych  

w katalogu zadań Ministerstwa rolnictwa i rozwoju wsi na weryfikację danych ewidencyjnych. 

Zwiększenie o 10 000,00zł na działalność usługową, to jest weryfikacja danych ewidencyjnych 

dotyczących użytków leśnych w ramach sporządzenia planów sporządzania lasów. 

Zmniejszenie o kwotę 25 800,00zł na Inspektorat Nadzoru Budownictwa. Bezpieczeństwo 

publiczne i ochrona przeciwpożarowa zwiększenie o kwotę 50 000,00zł. Na pomoc społeczną 

zmniejszenie na kwotę 15 500,00zł na podstawie decyzji Wojewody Kujawsko-Pomorskiego  

i jest to decyzja dotycząca informacji o jakiej wielkości kwot dotacji na rok bieżący. Kolejne 

zwiększenie to kwota 1 980,00zł z przeznaczeniem na pokrycie kosztów organizacji 

kwarantanny zbiorowej za grudzień roku poprzedniego. Zwiększenie na kwotę 106 967,00 

pomoc społeczną z przeznaczeniem na funkcjonowaniem domów pomocy społecznej i jest to 

związane z realizacją zadań związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem 

COVID-19. Zwiększenie na kwotę 13 200,00zł gospodarka mieszkaniowa. Jest to dotacja na 

operaty szacunkowe niezbędne do postępowań prowadzonych w trybie pilnym ustawy  

o szczególnych zasadach przygotowania i realizacji inwestycji w zakresie dróg publicznych. 

Po tych zmianach planowane dochody budżetu wyniosą 73 866 651,83zł. Wydatki ogółem 

zwiększenie na tę samą kwotę. Po stronie wydatkowej dokonano zmian zgodnie z celowym 

wykorzystanie otrzymanych dotacji a także dokonano przesunięcia między paragrafami 

wydatków, zabezpieczając tym samym środki w wysokości 5 720zł z przeznaczeniem na 

wypłatę zapomóg zdrowotnych dla nauczycieli. Pozostałych zmian w budżecie dokonano 

poprzez uwzględnienie wniosków kierowników i dyrektorów jednostek organizacyjnych. Tym 

samym po dokonaniu tych zmian planowane wydatki budżetu wynoszą 73 866 651,83zł.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski o wystąpienie i przedstawienie 

opinii Komisji Finansowo-Budżetowej poprosił jej Przewodniczącego Pana Macieja Włocha. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej Pan Maciej Włoch powiedział, że 

Komisja pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Wobec  

braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w zmieniającej uchwałę Nr XVIII/213/2020 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

15 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2021. 
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Przebieg głosowania:  

ZA: Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Konstanty Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, 

Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi Mansour, Sławomir Michalak, Joanna Moneta, 

Adam Potaczek, Edyta Stefaniak-Mansour, Arkadiusz Świątkowski, Maciej Włoch, Dariusz 

Wochna. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

podjęła uchwałę jednogłośnie.  

 

Uchwała Nr XXII/235/2021 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 31 marca 2021r. 

zmieniająca uchwałę Nr XVIII/213/2020 Rady Powiatu Aleksandrowskiego  

z dnia 15 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 

2021.  

 

 

26.  PODJĘCIE UCHWAŁY ZMIENIAJĄCEJ UCHWAŁĘ NR XVIII/214/2020 RADY 

POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO Z DNIA 15 GRUDNIA 2020R.  

W SPRAWIE UCHWALENIA WIELOLETNIEJ PROGNOZY FINANSOWEJ 

POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO NA LATA 2021-2030.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 26 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XVIII/214/2020 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2021-2030 i poprosił Panią Starostę  

o wystąpienie i omówienie projektu uchwały. 
 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że w związku z przedstawieniem 

projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XVIII/213/2020 Rady Powiatu Aleksandrowskiego 

z dnia 15 grudnia 2020 roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 

2021, koniecznym jest dokonanie zmian w uchwale Nr XVIII/214/2020 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 roku w sprawie Wieloletniej prognozy Finansowej 

Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2021-2030, dostosowując ją do wielkości wynikających  

z dokonanych zmian w budżecie.  Poprosiła Wysoką Radę o podjęcie uchwały w wersji 

przedstawionej.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski o wystąpienie i przedstawienie 

opinii Komisji Finansowo-Budżetowej poprosił jej Przewodniczącego Pana Macieja Włocha. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej Pan Maciej Włoch powiedział, że 

Komisja pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Wobec  

braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę Nr XVIII/214/2020 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 

2020 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego 

na lata 2021-2030. 

 



29 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Konstanty Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, 

Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi Mansour, Sławomir Michalak, Joanna Moneta, 

Adam Potaczek, Edyta Stefaniak-Mansour, Arkadiusz Świątkowski, Maciej Włoch, Dariusz 

Wochna. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

podjęła uchwałę jednogłośnie.  

 

Uchwała Nr XXII/236/2021 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 31 marca 2021 roku 

zmieniająca uchwałę Nr XVIII/214/2020 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 

2020r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego 

na lata 2021 – 2030.  

 

 

27. OŚWIADCZENIA I INFORMAMCJE. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 27 – oświadczenia i informacje i dodał, że zgodnie z zapisami Statutu Powiatu 

Aleksandrowskiego na sesji zostaje przedstawione sprawozdanie z prac Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Powiatu w okresie międzysesyjnym. W związku z powyższym 

informuje, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji w okresie między XX a XXII sesją Rady 

Powiatu odbyła posiedzenia w dniach: 4 lutego, 12 marca oraz 30 marca br.  Na posiedzeniach 

rozpatrywała anonimową skargę na działalność Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej  

w Aleksandrowie Kujawskim oraz wniosek SIME Polska. Projekty uchwał, które przygotowała 

Komisja były procedowane na dzisiejszej sesji. Tym radnym, który jeszcze tego nie rozbili 

przypomniał, że do dnia 30 kwietnia należy złożyć oświadczenia majątkowe. Spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym  punkcie i złożyć oświadczenie czy też informację. W związku  

z brakiem chętnych do dyskusji zamknął dyskusję i przeszedł do procedowania kolejnego 

punktu. 

 

 

28.  ZAMKNIĘCIE OBRAD XXII SESJI RADY POWIATU. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski wobec wyczerpania porządku 

obrad podziękował Radnym, Gościom, Pani Staroście wraz z Członkami Zarządu Powiatu, 

Pracownikami Starostwa oraz wszystkim obecnym podczas sesji za udział w obradach.  

W związku ze zbliżającymi się Świętami Wielkanocnymi Pan Przewodniczący złożył życzenia 

zdrowych, spokojnych, wesołych, mokrych Wielkiej Nocy, dodał „zostańcie w domu”  

i zamknął XXII sesję Rady Powiatu Aleksandrowskiego.  

 

Zamknięcie obrad XXII sesji nastąpiło o godzinie 1515. 

 

ZAŁĄCZNIKI: 

 

1. Zawiadomienie o zwołaniu XXII sesji Rady Powiatu z dnia 3 marca 2021 roku. 

2. Porządek obrad XXII sesji Rady Powiatu. 

3. Email z dnia 23 marca 2021 roku  w sprawie przekazania Zawiadomienia  
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o zwołaniu XXII  sesji Rady Powiatu skierowany do Radnych Powiatu 

Aleksandrowskiego. 

4. Email z dnia 23 marca 2021 roku w sprawie zamieszczenia w siedzibie urzędu 

miasta/gminy na terenie Powiatu Aleksandrowskiego Zawiadomienia 

Przewodniczącego Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie zwołania  

XXII sesji Rady Powiatu.  

5. Email z dnia 23 marca 2021 roku w sprawie zwołania oraz wzięcia udziału w XXII 

sesji Rady Powiatu skierowany do kierowników jednostek organizacyjnych 

powiatu, służb, inspekcji i straży.  

6. Sprawozdanie Starosty Aleksandrowskiego z działalności Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego za okres między XX a XXII sesją Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego. 

7. Uzupełnienie do sprawozdania Zarządu Powiatu z działalności za okres między XX 

a XXII sesją Rady Powiatu kadencji 2018-2023. 

8.  Sprawozdanie z realizacji planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego za 2020 rok. 

9. Sprawozdanie z działalności Komisji Finansowo-Budżetowej Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego za 2020 rok. 

10. Sprawozdanie  działalności Komisji Polityki Społecznej Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego za rok 2020. 

11. Sprawozdanie z działalności Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej 

Rady Powiatu Aleksandrowskiego za rok 2020. 

12. Sprawozdanie z działalności Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego za rok 2020. 

13. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Powiatu 

Aleksandrowskiego oraz sprawozdania z działalności Komendanta Powiatowego 

Policji w Aleksandrowie Kujawskim za rok 2020. 

14. Ocena stanu bezpieczeństwa sanitarnego Powiatu Aleksandrowskiego za 2020 rok. 

15.  Informacja o stanie bezpieczeństwa Powiatu Aleksandrowskiego w zakresie 

ochrony Przeciwpożarowej za 2020rok. 

16. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Aleksandrowie Kujawskim za rok 2020 oraz zapoznanie się z wykazem potrzeb  

w zakresie pomocy społecznej. 

17. Sprawozdanie z efektów pracy Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Aleksandrowie Kujawskim – Organizatora rodzinnej pieczy zastępczej  

w Powiecie Aleksandrowskim w 2020 roku. 

18. Informacja o stanie bezrobocia oraz stosowanych formach przeciwdziałania 

bezrobociu oraz łagodzenia jego skutków na lokalnym rynku pracy w 2020 roku. 

19. Sprawozdanie z działalności Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo-

Opiekuńczego w Raciążku za rok 2020. 

20. Sprawozdanie z wykonania planu finansowego, w tym planu inwestycyjnego za 

2020 rok Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo-Opiekuńczego  

w Raciążku. 

21. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie określenia zadań  

z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych, na 

realizację których przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji osób 

Niepełnosprawnych w 2021 roku. 

22. Uchwała Nr XXII/227/2021 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 31 marca 

2021r. w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej 

osób niepełnosprawnych, na realizację których przeznacza się środki Państwowego 
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Funduszu Rehabilitacji osób Niepełnosprawnych w 2021 roku. 

23. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie określenia rodzaju 

świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli oraz 

warunków i sposobu ich przyznawania. 

24. Uchwała Nr XXII/228/2021 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 31 marca 

2021r. w sprawie określenia rodzaju świadczeń przyznawanych w ramach pomocy 

zdrowotnej dla nauczycieli oraz warunków i sposobu ich przyznawania. 

25. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie przyjęcia 

Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony 

Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2021-2028.  

26. Uchwała Nr XXII/229/2021 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 31 marca 

2021 roku w sprawie Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy  

w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2021-2028. 

27. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie przyjęcia 

Powiatowego programu działań profilaktycznych mających na celu udzielenie 

specjalistycznej pomocy, zwłaszcza w zakresie promowania i wdrażania 

prawidłowych metod wychowawczych w stosunku do dzieci w rodzinach 

zagrożonych przemocą w rodzinie na lata 2021-2028. 

28. Uchwała Nr XXII/230/2021 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 31 marca 

2021 roku w sprawie przyjęcia Powiatowego programu działań profilaktycznych 

mających na celu udzielenie specjalistycznej pomocy, zwłaszcza w zakresie 

promowania i wdrażania prawidłowych metod wychowawczych w stosunku do 

dzieci w rodzinach zagrożonych przemocą w rodzinie na lata 2021-2028. 

29. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie powierzenia Gminie 

Miejskiej Nieszawa prowadzenia zadania publicznego, polegającego na utrzymaniu 

przeprawy promowej przez rzekę Wisłę w ciągu drogi powiatowej Nr 2049C 

Nieszawa-Brzeźno w miejscowości Nieszawa. 

30. Uchwała Nr XXII/231/2021 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 31 marca 

2021 roku w sprawie powierzenia Gminie Miejskiej Nieszawa prowadzenia zadania 

publicznego, polegającego na utrzymaniu przeprawy promowej przez rzekę Wisłę 

w ciągu drogi powiatowej Nr 2049C Nieszawa-Brzeźno w miejscowości Nieszawa. 

31. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego zmieniającej uchwałę  

Nr VII/104/2011 Rady Powiatu w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie 

wprowadzenia opłat za przeprawę promową przez rzekę Wisłę  

w miejscowości Nieszawa i ustalenia stawek za przewóz promem. 

32. Uchwała Nr XXII/232/2021 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 31 marca 

2021 roku zmieniająca uchwałę Nr VII/104/2011 Rady Powiatu w Aleksandrowie 

Kujawskim w sprawie wprowadzenia opłat za przeprawę promową przez rzekę 

Wisłę w miejscowości Nieszawa i ustalenia stawek za przewóz promem. 

33. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie rozpatrzenia skargi 

na działalność Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim. 

34. Uchwała Nr XXII/233/2021 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 31 marca 

2021 roku w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Zarządu Dróg Powiatowych 

w Aleksandrowie Kujawskim. 

35. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie pozostawienia bez 

rozpoznania anonimowej skargi na działalność Dyrektora Szkoły Podstawowej 

Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim. 

36. Uchwała Nr XXII/234/2021 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 31 marca 

2021 roku w sprawie pozostawienia bez rozpoznania anonimowej skargi na 

działalność Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie 
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Kujawskim. 

37. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego zmieniającej uchwałę  

Nr XVIII/213/2020 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020r.  

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2021.  

38. Uchwała Nr XXII/235/2021 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 31 marca 

2021r. zmieniająca uchwałę Nr XVIII/213/2020 Rady Powiatu Aleksandrowskiego  

z dnia 15 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2021.  

39. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego zmieniającej uchwałę  

Nr XVIII/214/2020 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020r.  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Aleksandrowskiego na lata 2021 – 2030.  

40. Uchwała Nr XXII/236/2021 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 31 marca 

2021 roku zmieniająca uchwałę Nr XVIII/214/2020 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2021 – 2030.  

 

 

 

Protokolant: 

Joanna Kleparska   ........................................... 

 

Protokół XXII sesji sporządzająca podpisała dnia 21 kwietnia 2021 roku. 

 

 

 

       ZATWIERDZAM 

Przewodniczący Rady Powiatu 

 

   Arkadiusz Świątkowski 

 


